

TU-møde

7. marts 2023 kl. 17:00 i Karlslunde Petanque Center

Deltagere:

Susanne Ryberg - SR
Morten Junge Olsen - MJO
Jakob Lindeløv - JL
John Saxild-Hansen - JSH

Referat

1. Ranglisteturnering – overbygning. MJO og JSH laver oplæg
 - Danish Masters Tours blev gennemgået. TU oversender det behandling i bestyrelsen. Vi håber på godkendelse af turneringen.
 - Vi tror at det kan blive en god lejlighed til at understøtte de ranglisteturneringer der tilbage, og forhåbentligt få flere til at deltage i disse turneringer i fremtiden.

2. SSBF i Malmø – Status ved SR
 - SR fortalte om SSBF-turneringen.
 - Vi indstiller at SSBF-kampene afvikles på tid allerede fra i år. Doublerne 60 min. + 1 runde, Triplerne 65 min. + 1 runde.
 - TU drøftede muligheder for fremtidige og fornyede afviklingsformer for SSBF-turneringen. SR og JSH drøfter dette med repræsentanterne fra SSBF.

b. Ansøgning om tilskud til overnatning og bro i forbindelse med SSBF

 - TU bevilger et samlet tilskud til de tre spillere der kommer fra Fyn og Jylland.

3. Medaljer – Status ved Jakob
 - Der er indgået ny aftale med leverandør for de kommende tre år.

4. DVC – status på interesserede hold. – John
 - Der var 38 hold der havde vist interesse. Flere hold forventes at tilmelde sig. Vi får forhåbentligt et samlet højere antal deltagende hold i forhold til sidste år.
 -

5. DM
 - a. Aalborg – Status ved John

- Der arbejdes videre med DM-ugen i Aalborg. Vi håber at vi kan indføre et nyt DM i Mix-Triple, hvor de afsluttende kampe spilles i Aalborg.

b. Hedebo – Status ved John

- Indledende møde afholdt med repræsentanter fra Hedebo. Det var et meget positivt møde, hvor krav og forventninger fra både DPF og Hedebo blev gennemgået og klaret.

6. SLT

a. Turneringsplan for divisionerne og serierne

- Turneringsplanen for SLT blev gennemgået. Der blev foretaget små justeringer. Turneringsplanen lægges på hjemmesiden torsdag den 9. marts 2023 til klubberne.

b. Ny PetanquePortal

- Vi har fået den nye portal i test. Den ser meget lovende ud. Det kræver dog mere indtastning af arrangørklubberne. Til gengæld kommer den til at være præcis i forhold til stillingen i puljerne, samtidig med at det bliver nemmere for klubberne at holde styr på spillerne, når man har flere hold.
- JSH sender forslag til ændringer /forbedringer til ClubPeople.

7. TU-nyt

1. Fortolkning af op og nedrykning af spiller, hvor klubben har to hold i samme division.
2. DM i Aalborg – nyt
3. DM i Hedebo - nyt
4. Rangliste – overbygning
5. Ansøgning om dispensation for banestørrelser
6. Holdkort SLT
7. Fokus på “Markering af gris”
8. “Markering af ring”
9. “Tidsforbrug”
10. På DPF’s Facebook kommer der en video med måder at markere ring og gris.
11. Når der bliver spillet uden “fast cirkel” så husk den tegnet cirkel skal være mellem 35 og 50 cm i omkreds.

8. Eventuelt